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commissie Samenleving | Besluitenlijst

Datum 24 september 2019

Aanwezig
Voorzitter: dhr. R.A. Teunissen
Commissiegriffier: mevr. S.D. de Boer
Leden: dhr. A. Ok (Lokaal Belang); mevr. A. Ilhan (Lokaal Belang); dhr. L.L.M. 

Engels (Lokaal Belang); dhr. J. de Nooij (CDA); dhr. C.H.M. van Merwijk 
(CDA); mevr. M.B.M. Jansen (PvdA); dhr. P.A.T. de Winkel (VVD); mevr. L 
van der Velden (SP); dhr. J.G.B.A. Lombarts (D66); mevr. J.H.W.   (Sociaal 
Zevenaar); mevr. D.M. van der Velden

Collegeleden: dhr. N. van Dellen; mevr. B.M. Elfrink; dhr. H. Winters
Overige aanwezigen: Dhr. Molenaar (inspreker)
Afwezig met kennisgeving: mevr. W.L.J. Voetdijk-ten Have (CDA)

1. Opening en vaststellen agenda

De voorzitter opent de vergadering en meldt dat mevrouw Voetdijk verhinderd is.
De agenda wordt ongewijzigd vastgesteld.

2. Inspraak

Dhr. Molenaar spreekt in namens Movie Unlimited inzake de kwestie over commerciële filmvertoningen 
door het filmhuis. Naar aanleiding van zijn laatste inspraak in deze commissie is hij opnieuw in overleg 
gegaan met het college en het filmhuis, maar ze zijn niet gekomen tot afspraken m.b.t. het vertonen van 
commerciële films door het filmhuis. Hij stelt de correspondentie tussen gemeente en de bioscoop toe te 
sturen aan de raad. Hij vraagt de commissie om het college de richtlijn mee te geven om het filmhuis op 
te leggen maximaal vijf commerciële films per jaar te vertonen die niet uit de top-20 komen.

College 
Naar aanleiding van de inspraak zegt de portefeuillehouder toe ook de correspondentie tussen de 
gemeente, bioscoop en het filmhuis ter beschikking te stellen.
 

3. Vaststellen besluitenlijst vorige vergadering

De commissie stelt de besluitenlijst van de vergadering van 3 september vast.

4. Vaststellen termijnagenda en toezeggingen en moties

Het overzicht toezeggingen en moties en de termijnagenda worden vastgesteld.
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5. Raadsvoorstel 2e Voortgangsrapportage

Commissie
De commissie stelt onder meer vragen en maakt opmerkingen over:
- het feit dat er weinig verrassingen ten opzichte van de eerste voortgangsrapportage zijn;
- de Caleidoz visie op jeugdwerk in relatie tot de uitvoering van de motie ambulant jongerenwerk die in 
2018 door de raad is aangenomen;
- op een aantal punten in het sociaal domein staan de indicatoren nu op oranje, wat lijkt op een teruggang 
in resultaten;
- of het te verwachten is dat het tekort voor dit jaar nog verder oploopt?
- het feit dat de punten die op oranje en rood staan, vooral gaan over preventie en participatie van 
inwoners.

College
Het college reageert op de inbreng van de fracties en zegt daarbij toe:
- het raadsvoorstel aanvraag vangnetuitkering, college verwacht het te kunnen aanbieden voor 
besluitvorming in december;
- bij het rapport van BDO inzake de businesscase van de RSD worden ook de gemaakte kosten inzichtelijk 
gemaakt.

Conclusie
Het voorstel wordt als bespreekstuk doorgeleid naar de raadsvergadering.

6. Raadsvoorstel vaststellen verordening Jeugdwet

Commissie
Door de commissie worden onder meer vragen gesteld en opmerkingen gemaakt over:
- zorgen over focus op budget in plaats van focus op de kinderen die vallen onder de Jeugdwet;
- verandering van goedkoopst passende voorziening naar best passende voorziening, verwijzing naar 
Zeeuws model;
- het onderscheid tussen zorg in natura en een pgb;
- het feit dat de belangrijkste wijziging betrekking heeft op de pgb tarieven, waarbij voor het laagste tarief 
uit de twee voormalige gemeenten wordt gekozen, is dat tarief voldoende voor individuele begeleiding 
en wat is de reden om te kiezen voor het lagere tarief?
- de voorgestelde overgangsregeling bij de verlaging van de pgb tarieven;
- het proces dat is doorlopen met de participatieraad;
- of deze verordening in lijn is met het advies van BDO?
- het taalgebruik in de verordening, het is een ‘systeemdocument’ die niets zegt over de bedoeling.

College
Het college reageert op de inbreng vanuit de fracties, beantwoordt de gestelde vragen en zegt daarbij 
toe:
- de portefeuillehouder komt terug op de vraag die wordt gesteld hoe de aantallen pgb’s in de jeugdwet 
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en wmo zich verhouden tot de aantallen zorg in natura;

Conclusie
Het raadsvoorstel wordt doorgeleid als bespreekstuk naar de raadsvergadering van 9 oktober.

7. Raadsvoorstel vaststellen verordening Wmo

Commissie 
- een best passende voorziening in plaats van de goedkoopste voorziening, verwijzing naar het Zeeuws 
model;
- dreigende overbelasting voor mantelzorgers en de mogelijkheid tot respijtzorg;
- de verscheidene scenario’s die mogelijk zijn ten aanzien van de pgb tarieven;
- communicatieproces met de participatieraad, vergelijkbaar met de verordening Jeugdwet;
- het feit dat voor beschermd wonen de verordening van centrumgemeente Arnhem wordt gevolgd, en 
voor de commissie niet duidelijk is wat dan wordt vastgesteld ten aanzien van dat onderwerp.

College
Het college reageert op de inbreng van de fracties en zegt daarbij toe:
- de vraag ten aanzien van artikel 25, wat wordt bedoeld met ingezetenen van de gemeente, waaronder 
de participatieraad, wie zijn dat dan nog meer, wordt schriftelijk beantwoord

Conclusie
Het voorstel wordt als bespreekstuk doorgeleid naar de raadsvergadering van 9 oktober.

8. Raadsconsultatiebrief Verordening Voorzieningen Huisvesting Onderwijs

Commissie
Door de commissie wordt ingegaan op de gevraagde consultatiepunten.

College
Het college reageert op de input vanuit de fracties.

Conclusie
De Raadsconsultatiebrief is besproken, later dit jaar wordt de verordening voorzieningen huisvesting 
onderwijs ter besluitvorming voorgelegd.

9. Stand van zaken Sociaal Domein

College
De portefeuillehouder geeft aan dat vanuit BDO de programmamanager en ondersteuner inmiddels zijn 
begonnen. Zij zijn nu aan het inventariseren wat er op dit moment is, de bedoeling vanuit BDO is 
medewerkers zelf in staat te stellen om verbeteringen voor te stellen. Daarvoor is een team ingesteld 
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Vandaag is kick off geweest voor medewerkers, waarin beleid en uitvoering zijn meegenomen in het 
proces en kennis hebben gemaakt met BDO.

10. Punten van orde commissie

Er is door de commissie geen gebruik gemaakt van dit agendapunt.

11. Mededelingen portefeuillehouders (college)

Naar aanleiding van het Rekenkameronderzoek over de verzelfstandiging van het sportbedrijf deelt 
portefeuillehouder Van Dellen mede dat het college inmiddels in gesprek is met de raad van 
commissarissen over de governance, daarover wordt de raad op de hoogte gehouden en de 
portefeuillehouder stelt hierover ook graag met de raad in gesprek te gaan.

12. Rondvraag

Er wordt geen gebruik gemaakt van de rondvraag.

13. Sluiting

De voorzitter sluit onder dankzegging de vergadering om 22.05 uur.


